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ZAPISNIK 

 

16. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo održane u srijedu 8. veljače 

2023. godine, u velikoj vijećnici Grada Poreča-Parenzo, Obala M. Tita 5/1, s početkom u 

18.00 sati.  

 U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela 

za opću upravu, Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za financije, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Morena 

Mičetić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i EU fondove, Nataša Simonelli, 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Marino Poropat, pročelnik 

Upravnog odjela za komunalni sustav, Tihana Mikulčić, voditeljica Odsjeka za socijalnu 

skrb, zdravstvenu zaštitu, mlade i civilno društvo u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti,  

Sandra Čakić Kuhar, ravnateljice Doma za starije i nemoćne osobe Poreč i direktorica TD 

,,Dom Poreč d.o.o.“, Nadija Mendica, direktorica TD „Stan Poreč“ d.o.o., Gordana Lalić, 

direktorica TD „Parentium“ d.o.o., Srđan Mažar, tehnički direktor TD „Odvodnja Poreč“ 

d.o.o., Luka Maleš, direktor TD „Usluga Poreč“ d.o.o.,  Denis Matošević, Zapovjednik JVP 

CZP Poreč, Nataša Basanić Čuš, ravnateljica ustanove ,,Zdravi grad Poreč-Parenzo / Città 

sana Poreč-Parenzo“, Elena Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Aleksandar 

Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, Nataša Musizza, ravnateljica 

Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo, Tereza Banić, ravnateljica 

Dječjeg vrtića Radost Poreč, Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Michele 

Škofić, predsjednik Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo, Lorena Poropat, savjetnica za 

pravne poslove Upravnog odjela za opću upravu, Ajna Temimović, viša savjetnica za odnose 

s javnošću i protokol u Upravnom odjelu za opću upravu te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča – 

Parenzo.  

_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar otvorio je sjednicu, pozdravio vijećnike, 

predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

  

 Pročelnik Darko Saftić, prozvao je vijećnike, nakon čega je predsjednik Vijeća 

utvrdio da je na sjednici nazočno 14 od ukupno 15 vijećnika i to: 

 

1. Zoran Rabar, 2. Nensi Beato Baturić, 3. Eugen Stanissa,  4. Andrea Crevato, 5. Aleksandar 

Kovač, 6. Srečko Oštir, 7.Michela Bravar Kovačić 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Ljiljana 

Sinanović, 10. Azra Brođanac,  11. Gordana Šušljik, 12. Adriano Jakus, 13. Maurizio Zennaro 

i  14. Karla Žužić 

 

Odsutan je bio Mario Ritoša. 

 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio utvrđivanje dnevnog 

reda, u skladu s dostavljenim prijedlogom. 

Pozvao je vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog 

reda, naglasivši da se o istima glasuje bez rasprave.  
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Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog dnevnog reda. Budući da se nitko nije 

javio za riječ, konstatirao je da je dnevni red prihvaćen jednoglasno (sa 14 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova), slijedom čega je za rad sjednice utvrđen 

sljedeći: 

 

D N E V N I     R E D 

 
1. Izvješće Mandatne komisije 

2. Verifikacija zapisnika 

3. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

4.  Odluka o dugoročnom zaduživanju Grada Poreča-Parenzo  

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  

6. Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe - Centar za 

zaštitu od požara Poreč u 2023. godini  

 

TOČKA 1. 

                                        

Izvješće Mandatne komisije 

 

Predsjednica Mandatne komisije, Nensi Beato Baturić, pročitala je Izvješće 

Mandatne komisije kojim je utvrđeno da je Ljiljana Sinanović, koja je izabrana za članicu 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo na izborima održanim 16. svibnja 2021. godine, dana 

16.12.2022. godine dostavila predsjedniku Gradskog vijeća zahtjev kojim stavlja u mirovanje 

svoj mandat članice Gradskog vijeća. 

 Sukladno odredbama  članka 79. Zakona o lokalnim izborima, Mandatna komisija 

utvrđuje da, s danom 16.12.2022. godine, počinje mirovanje vijećničkog mandata Ljiljani 

Sinanović, a zamijenit će ju Dalibor Jukopila, prvi sljedeći neizabrani kandidat s 

kandidacijske liste grupe birača nositelja Maurizia Zennara, kao zamjeniku Ljiljane 

Sinanović.  

 Predsjednik Gradskog vijeća napomenuo je da vijećnik Dalibor Jukopila ne mora 

ponoviti prisegu jer je prisegu već dao prilikom prijašnjeg obnašanja vijećničke dužnosti. 

      

Predsjedatelj  je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. 

 

 Vijećnik Dalibor Jukopila je, u svojoj diskusiji, dao prijedlog Mandatnoj komisiji u 

vezi propisane procedure rada navedenog tijela Gradskog vijeća, prvenstveno iz razloga ove i 

potencijalno budućih istovjetnih situacija prilikom stavljanja mandata u mirovanje od strane 

članova Predstavničkog tijela. Iz dostavljenih materijala razvidno je da je vijećnica Sinanović, 

sukladno zakonskim odredbama, 16. prosinca 2022. godine podnijela prijedlog za stavljanje 

vijećničkog mandata u mirovanje. Mandatna komisija održala je sjednicu radnog tijela 11. 

siječnja 2023. godine. Smatra da je neprikladan način na koji je Mandatna komisija 

komunicirala svoje utvrđeno stajalište naspram zainteresiranih strana u ovom predmetu. Do 

21. siječnja, više od mjesec dana od podnošenja zahtjeva, vijećnik Jukopila i gospođa 

Sinanović nisu dobili službenu informaciju o tome je li Mandatna komisija uopće razmatrala 

podneseni zahtjev, a još manje o utvrđenom stajalištu. Na traženje gospođe Sinanović, 

pročelnik nadležnog odjela, dostavio je 21. siječnja 2023., elektroničkim putem, informaciju o 

održanoj sjednici Mandatne komisije i odrađenoj proceduri uz obećanje kako će izvješće 

komisije biti dostavljeno kako njemu osobno, tako i vijećnici Sinanović. Kako navedeno 

izvješće i nakon toga dana nije dostavljeno, prva službena informacija u obliku akta 
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predočena im je tek 1. veljače 2023., u sklopu materijala za sjednicu Gradskoga vijeća. 

Obzirom na sve rečeno, kao i činjenicu da se u predmetnom zahtjevu odlučuje o stvarnom 

pravu zainteresiranih strana stranaka u postupku, uputio je prijedlog Mandatnoj komisiji da se 

potencijalno nadolazećim istovjetnim situacijama, nakon odrađene sjednica navedenog radnog 

tijela, vijećnicima dostavi utvrđeno stajalište barem na znanje elektroničkim putem, kao što je 

to, na primjer, odrađeno 20. srpnja 2022., u jednoj sličnoj situaciji. 

 

Nakon rasprave, predsjedatelj je Zaključak o prihvaćanju Izvješća stavio na glasanje, 

nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno,(sa 14 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 1. Prihvaća se izvješće Mandatne komisije Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

kojim se utvrđuje da: 

- s danom 16.12.2022., počinje mirovanje vijećničkog mandata Ljiljane Sinanović, 

izabrane za članicu Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo s liste grupe birača nositelja 

Maurizia Zennara, na izborima održanim 16.5.2021.,   

- s danom 17.12.2022. počinje obavljanje vijećničke dužnosti Daliboru Jukopili,  - 

prvom sljedećem neizabranom kandidatu s kandidacijske liste grupe birača nositelja Maurizia 

Zennara, kao zamjeniku Ljiljane Sinanović.   

2. Sukladno točki 1. ovog Zaključka izvršit će se izmjene u evidencijama vijećnika 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo.  

(Zaključak je sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika.) 

TOČKA 2. 

 

Verifikacija zapisnika 

 

Predsjedatelj je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili primjedbe na 

dostavljene zapisnike sa 14. i 15. sjednice Gradskog vijeća. 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Zapisnik 14. 

sjednice i Zapisnik 15. sjednice stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće većinom glasova, (sa 13 glasova ZA,  bez glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM 

glasom) usvojilo zapisnike sa 14. i 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo. 

 

(Zapisnici su sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika.) 

 

 

 

TOČKA 3. 

Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 

Pitanja su postavili vijećnici Eugen Stanissa, Dalibor Jukopila, Srečko Oštir, 

Aleksandar Kovač, Andrea Crevato, Karla Žužić, a odgovore su dali pročelnici Marino 
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Poropat i Damir Hrvatin, Tihana Mikulčić, voditeljica Odsjeka za socijalnu skrb, 

zdravstvenu zaštitu, mlade i civilno društvo u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, 

Aleksandar Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča. 

1. Eugen Stanissa dao je sljedeću inicijativu:  

Živimo u gradu tisućljetne povijesti i držim da su sva povijesna razdoblja doprinijela 

današnjem izgledu našega grada. Sastavnica slike povijesne zbilje svakako su imena ulica i 

trgova. Ona su se na području starog dijela našeg rada mijenjala mnogo puta kroz povijest i 

te su promjene održavale ondašnju društveno-političku zbilju. Kroz ta se imena/nazive da 

iščitati podosta o tim razdobljima. Neki su od tih naziva još uvijek živi i u svakodnevnoj 

uporabi naših građana. Imamo primjere isticanja ploča s tim povijesnim odonimima u 

gradovima našeg bliskog okruženja, kao npr. Rijeka, Piran i Trst. Predlažem da se, u suradnji 

sa stručnjacima iz našeg muzeja, krene u inicijativu postavljanja takvih ploča uz sadašnje 

nazive ulica, trgova pa i starogradskih četvrti koja će naše sugrađane, ali i posjetitelje našega 

grada informirati o povijesnom slijedu nazivlja i dati pokoju crticu obrazloženja naziva.  

(NAPOMENA: Inicijativa je proslijeđena u Upravni odjel za prostorno planiranje i zaštitu 

okoliša, KLASA: 024-01/23-02/07, URBROJ: 2163-6-07/01-23-1) 

2. Vijećnik Dalibor Jukopila postavio je 3 pitanja: 

2.a) Poštovani gradonačelniče, uz moju osobnu veliku podršku elementarnoj potrebi 

izgradnje dječjeg vrtića i jaslica u Novoj Vasi, molim Vas pojašnjenje na ovu temu. 

Naime, Vašim medijskim istupom u veljači pa potom i u travnju 2022. godine, izvijestili ste 

javnost kako je u tijeku projektiranje dječjeg vrtića i jaslica u Novoj Vasi. Možete li nam 

odgovoriti o kojoj se vrsti projekta radilo u tom trenutku te tko je nositelj izrade tog projekta? 

2.b) Poštovani pročelniče Hrvatin, bez namjere da ponovno iznosim od ovog Vijeća usvojenu 

terminsku metodologiju u vezi izrade izmjene i dopune PPU-a Grada Poreča, imate li 

povratnu informaciju od strane izrađivača definiranog postupka do koje je razine odrađena 

navedena problematika? 

2.c.) Poštovana pročelnice Kordić, Odlukom Vlade Republike Hrvatske od 9. siječnja 2023. 

godine, dakle prvim danom drugog polugodišta tekuće školske godine, provodi se projekt 

besplatnog obroka za sve osnovnoškolce na razini cijele države. Budući je porečka javnost, 

prvenstveno medijski, ostala pomalo uskraćena za informacije koje prate problematiku, 

možete li nam reći na koji se način u organizacijskom, infrastrukturnom i kadrovskom smislu 

ovaj projekt implementirao u prehranu porečkih osnovnoškolaca? 

 Pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Damir Hrvatin, 

odgovorio je na pitanja 2.a) i 2.b). Pročelnik je obrazložio izradu, odnosno tijek izrade 

dokumentacije za Dječji vrtić u Novoj Vasi. Javnost je izvještena o tome da je napravljen 

idejni projekt novog dječjeg vrtića i jaslica u Novoj Vasi. Radi se o projektu koji je planiran 

za ukupno osam vrtićko-jasličkih jedinica, s fleksibilnim projektiranjem da, ovisno o tome 

kada će i u kojem periodu biti potrebno, pojedine jedinice mogu pretvarati ili mijenjati iz 

jasličke u vrtićku i obrnuto. Pored jasličkih i vrtićkih jedinica, projektiran je gospodarski dio s 

kuhinjom, upravni dio te sva vanjska igrališta definirana prema pedagoškim standardima. Sve 

je rađeno u suradnji s dječjim vrtićem Radost. Naglasio je da su, prije toga, napravili i 

programsko rješenje cjelokupne zone gdje su posložili potrebne sadržaje u Novoj Vasi te su, 

uz vrtić i jaslice, predvidjeli osnovnu školu sa 8 razreda i sportsku dvoranu veličine 

rukometnog igrališta. Tako postavljen koncept cijele te buduće društvene zone zahtijevao je, 

između ostaloga, da Grad otkupi dio zemljišta. Gradsko vijeće je donijelo odluku o otkupu 

jedne katarske čestice od Porečko-pulske biskupije, odnosno Župe svetog Roka. Radi se o 

objektu veličine oko 1500 m² bruto površine, za ukupno 8 jedinica, što znači da je ta 

kvadratura dovoljna za otprilike 150 djece. Procjena je izvršena na temelju demografskih 

podataka te je donesen zaključak da je Novoj Vasi potrebna takva veličina građevine. 
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Odgovorio je i na pitanje vezano za prostorni plan uređenja Grada i objasnio da je, nakon što 

je provedena javna rasprava, najprije za prostorni, a potom i generalni plan, jer se dijelom 

tematike tih planova preklapaju, napravljena cjelokupna analiza primjedbi, napravljena su 

ucrtavanja svih primjedbi na karte, napravljena je sinteza svega što je pristiglo. Zaključak je 

da će odraditi još jednu dodatnu javnu raspravu, najvjerojatnije u ožujku ili travnju ove godine 

jer, temeljem Zakona o prostornom uređenju, kada se promjenama plana zadire u vlasničke 

odnose, onda je potrebno ponoviti raspravu. Skrenuo je pozornost na to da ta rasprava neće 

biti ista kao što je bila jer se radi o dodatnoj raspravi na kojoj neće biti moguće davati nove 

prijedloge, što i nalaže Zakonu o prostornom uređenju. 

 Tihana Mikulčić, voditeljica Odsjeka za socijalnu skrb, zdravstvenu zaštitu, mlade i 

civilno društvo u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, rekla je da trenutno nisu prisutne 

ravnateljice osnovnih škola te da će odgovor na pitanje 2.c) u cijelosti dostaviti pisanim putem. 

Vijećnik Jukopila je, u svojoj replici, rekao da nije dobio odgovor te ukazao na 

nekoliko činjenica koje vremenski međusobno ne koincidiraju. Tijekom veljače i travnja 

2022., Gradonačelnik u javnost izlazi s konkretnom informacijom vezanom za projektiranje 

dječjeg vrtića i jaslica u Novoj Vasi i to u trenutku kad taj projekt nema podlogu u izvornom 

Planu nabave za tu 2022. godinu, a trebao bi ju svakako imati, jer radi se o postupku 

jednostavne nabave. Gradonačelnikova tadašnja izjava predmnijeva da je taj postupak 

jednostavne nabave ne samo odrađen, već da je ugovor potpisan. Napomenuo je da na 

elektroničkom oglasniku javne nabave to nije vidljivo. Rekao je da se tek u kolovozu 2022. 

mijenja plan nabave i stvaraju se zakonske pretpostavke za provedbu postupka, dakle šest 

mjeseci nakon Gradonačelnikove prve izjave kako je projektiranje u tijeku. Dodao je da to 

nije primjereno. Vidljivo je iz dostupnih izvora kako je idejni projekt izrađen u devetom 

mjesecu 2022., samo nekoliko tjedana od promjene plana nabave. Vijećnik Jukopila je 

napomenuo kako će pisanim putem zatražiti dodatna pojašnjenja. Obratio se pročelniku 

Hrvatinu i rekao da je nužno naglasiti par datumskih odrednica. Temeljem odluke o 

izmjenama i dopunama PPU-a Grada Poreča, donijete u srpnju 2018., javna rasprava o 

utvrđenom prijedlogu održala se tijekom svibnja prošle godine. Budući je rok za izradu nacrta 

konačnog prijedloga izmjena i dopuna plana istekao, vijećnik je zamolio za žurno djelovanje 

po navedenoj problematici. Vijećnik Jukopila je uputio prijedlog predstavnicima škola, vezan 

za određivanje sadržaja jelovnika, kako u predškolskim, tako i u osnovnoškolskim 

ustanovama. Stava je kako bi bilo svrsishodno uputit poseban poziv svim OPG-ovima Poreča 

i okolice na dostavu ponuda u vezi s proizvodima iz asortimana kako bi na jelovnicima 

najmlađih prevladavale svježe i zdrave namirnice. 

Pročelnik Hrvatin je u svojoj replici komentirao ove navode i rekao da je Odluka o 

izradi donijeta 2018. godine, 2020. godine je počela pandemija COVID-19 i nisu mogli 

odraditi javnu raspravu. Mogli su odraditi javnu raspravu putem streaminga, ali je li streaming 

primjeren način za raspravu tematike o prostornom planu, gdje ima nebrojeni broj učesnika. 

Rasprava je odrađena čim se to moglo napraviti, nakon što se situacija s pandemijom smirila. 

U raspravi je obuhvaćeno 850 prijedloga za koje je trebalo 10 dana da se upišu u pisarnici, 

trebalo je oko 3 mjeseca da se napiše Izvješće o raspravi i trebalo je još 2 mjeseca da se ucrta 

na grafičke karte. Pojasnio je da im je cilj donijeti kvalitetan Plan. Pročelnik je rekao da mogu 

robovati rokovima i reći da sve odbijaju te ići s konačnim prijedlogom. Riječ je o prostornom 

planu koji je temelj za razvoj Grada Poreča, a primarni cilj je odraditi posao kvalitetno. 

3. Vijećnik Srečko Oštir postavio je 2 pitanja: 

3.a) Što Grad i gradske službe čine ili namjeravaju učiniti da spriječe prijetnje kibernetičkog 

kriminala u gradskim službama, gradskim poduzećima i ustanovama? Molimo informaciju i 

očitovanje glede događaja u Sportskoj zajednici o kojem nismo dobili nikakvu informaciju 
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osim kratke vijesti na portalu. Javnost je zainteresirana za informacije o ovom događaju te 

ovim putem molimo tu informaciju. 

3.b) Šetnica od Plave do Zelene je u potpunom mraku. Tko će upaliti svijetlo na šetnici od 

Plave do Zelene? Ima li Grad Poreč utjecaja na perjanicu našeg gospodarstva, sa 631 

milijuna kuna dobiti u prvih 9 mjeseci 2022. godine, da ne štedi na sigurnosti građana i 

rekreativaca pa čak i njihovih gostiju koji se žele prošetati po šetnici u smiraj dana. Potpuni 

je mrak sada po zimi već od 17:30. Pozivamo sve one na koje bi se ovo moglo odnositi da 

malo prošvrljaju ili protrče te tako dožive jedinstveni osjećaj lutanja u mraku. Apeliramo da 

se pitanje javne rasvjete duž cijele šetnice hitno riješi na sigurnost i zadovoljstvo svih 

građana i gostiju. Ne bi bilo loše da imamo rasvjetu kao prije 40 godina kad su Plava laguna 

i Riviera gradile šetnice, dječje vrtiće, pa i cijela naselja, kad već nemamo ekološku rasvjetu, 

klupe, koševe za smeće, obilježenu stazu za bicikliste i rolere, možda i tartan stazu za trkače i 

ostale popratne sadržaje. Neosvijetljeni dio nalazi se na k.č. 5106, 5479, 5482, 5526, 5540 

k.o. Poreč. Ako ta šetnica spada pod nerazvrstane ceste, zašto se Grad nije uknjižio na nju? 

Odgovor na pitanje 3.b) dao je Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav te rekao da će provjeriti vlasničku strukturu navedenih katastarskih čestica 

i njihovo stanje u prostornom planu. Rekao je da se, ukoliko postoje zakonske pretpostavke i 

mogućnost, ista evidentira kao nerazvrstana cesta ili komunalna infrastruktura, sigurno će to i 

napraviti, tj. pokrenuti postupak. Taj se postupak godinama konstantno provodi, u skladu s 

financijskim mogućnostima. Objasnio je da Gradsko vijeće, kao predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave, ima sigurno najveći utjecaj te predložio da Gradsko vijeće pošalje dopis 

tim turističkim poduzećima. 

Odgovor na pitanje 3.a) dali su Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću 

upravu te Aleksandar Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča. 

Pročelnik Saftić je pojasnio da, vezano za sigurnost informatičkog sustava Grada Poreča-

Parenzo, iz nadležnosti Upravnog odjela za opću upravu, Grad Poreč aktivno brine za 

informatičku sigurnost vlastite mreže i vlastitog sustava. Ima dugogodišnju suradnju s 

renomiranim vanjskim pružateljima informatičkih usluga. Ta se sigurnost provodi na više 

razina, preko antivirusa, firewalla, backupova te proaktivno rade i kontroliraju sustav. 

Sigurnost Grada i gradskih upravnih tijela je osiguran na taj način. Napomenuo je da Grad 

Poreč nije osnivač Sportske zajednice, nema upravljačka prava u Sportskoj zajednici, nema 

pravo glasa, Sportska zajednica nije u gradskoj riznici, nije proračunski korisnik i nije 

ustanova Grada, pa na taj dio pitanja nije mogao dati odgovor.  

Aleksandar Beaković je objasnio da su oni promptno reagirali, informirali su policiju 

i sva nadležna tijela, zatim Izvršni odbor Sportske zajednice koji upravlja Sportskom 

zajednicom pa Nadzorni odbor, a nakon toga su išli s informacijom prema svojim članovima, 

a tek nakon toga u medije. Pročitao je informacije koje ima sa Zadnjeg izvršnog odbora i koje 

su išle prema njihovim članovima: Nastavno na obavijest o računalnoj prijevari s kojom je, u 

siječnju ove godine, SZGP oštećena za 81.263,00 EUR, a koji smo dostavili 19. siječnja, 

obavještavamo vas da je Izvršni odbor Sportske zajednice, na sjednici održanoj 27. siječnja, 

temeljem svojih statutarnih ovlasti, razriješio dužnosti tajnicu Sportske zajednice Poreča. 

Također, temeljem statutarnih odredbi, do daljnjeg ću osobno obavljati poslove u vezi rada i 

poslovanjem Sportske zajednice iz djelokruga statutarne obveze tajnika i te ću poslove 

obavljati usporedo s dužnošću predsjednika. Isto tako, zbog slučaja računalne prijevare, 

kompletan Izvršni odbor, sa mnom na čelu, odlučio je staviti svoje mandate na raspolaganje 

Skupštini koja nas je izabrala, ali će nastaviti obavljati svoje statutom određene poslove i 

zadaće do prve sjednice Skupštine u prijedlogu dnevnog reda u kojem će biti izglasavanje 

povjerenja ili nepovjerenja Izvršnom odboru. Izvršni odbor je, na predmetnoj sjednici, uz 

prethodne podrobne konzultacije s odvjetničkim uredom koji je angažiran za potrebe 
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rješavanje slučaja računalne prijavljene, usred teške povrede radnih obveza, odnosno 

nesavjesnog poslovanja, donio odluku o pokretanju postupka otkazivanja ugovora o radu 

dosadašnje tajnice i dosadašnje voditeljice službe računovodstva. Ono što smo poduzeli i što 

je naš trenutni cilj je da Sportska zajednica mora funkcionirati normalno, da klubovi moraju 

obavljati sve svoje aktivnosti, da djelatnici moraju dobiti plaće pa smo iz tog razloga 

ugovorili vanjsko knjigovodstvo koje će brinuti o tom dijelu.  

Rekao je da im je svima izuzetno žao što se to dogodilo. Ponovio je da je Sportskoj 

zajednica cilj da funkcionira i da održava sve svoje programe. Pojasnio je da nije upitno 

financiranje svih njihovih redovnih djelatnosti iz razloga što se financiraju iz dotacija Grada 

Poreča-Parenzo u 95% iznosu, a jedan dio financiraju iz vlastitih prihoda koje ostvaruju na 

temelju ugovora o održavanju i upravljanju objekata Grada Poreču koje imaju i u kojem je 

točno definirano da te vlastite primitke moraju vratiti u objekte i sportske programe u toj 

godini. 

4. Vijećnik Aleksandar Kovač je dao jednu inicijativu:  

Čakavsko narječje priznato kao JEZIK - Predlažemo da se Statut Grada Poreča-

Parenzo prevede na čakavski. Hrvatska drži do čakavskog jezika kao do lanjskog snijega ili 

obnove Banije pa neka bar Poreč iz Istre da mali obol njegovanju našeg starog jezika. 

Čakavica je 2020. godine postala jezik priznat od glavne međunarodne akademske zajednice 

koja se brine o klasifikaciji svih jezika čovječanstva. Dobila je svoj ISO jezični kod za 

identifikaciju čakavskog jezika u svim domenama:ckm. Čakavskim govornicima otvara se 

ovim događajem povijesni put za lokalno i državno priznanje budući da se do tada čakavicu 

smatralo dijalektom. Čakavski jezik dokumentiran je i priznat od organizacije Summer  

Institut of Linguistics International što je inače puno ime međunarodne neprofitne 

organizacije sa sjedištem u Dallasu, Texas, čija je glavna svrha proučavanje, razvoj 

dokumentiranje svih jezika svijeta, u svrhu proširenja logističkog znanja, promicanje 

pismenosti u svim jezicima i razvoj jezika lingvistički manjina. Jednom godišnje SIL 

International objavljuje prestižni akademski magazin Etnologue, referentna publikacija u 

tisku i na internetu, koja pruža statistike i druge informacije o Živim jezicima svijeta. Ono što 

je možda još važnija odgovornost SIL Internationala je da je u ime Međunarodne 

organizacije za standardizaciju (International Organisation for Standardisation- ISO sa 

sjedištem u Ženevi - član je i Republika Hrvatska) izdaje ISO tip 639-3 kodove za 

sveobuhvatno pokrivanje jezika čovječanstva. Zanimljivo je da je američki prof. Miller, inače 

inicijator ovog zahtjeva, jedan dio svog zahtjev utemeljio i na prijašnjem zahtjevu glavne 

udruge govornika kajkavskog jezika, koja je već 2014. godine uspjela izboriti priznanje 

kajkavskog kao samostalnog jezika. Cjelokupna Miellerova argumentacija već je 2020. 

godine potvrđena kao važeća od strane SIL International i to u potpunosti, pa je tako 

čakavskom jeziku odano najviše moguće lingvističko priznanje koje postoji: priznat je kao živi 

(samostalni) jezik. Jezik doista jeste sama bit kulture, jer njezina duša počinje i završava s 

jezikom. On oblikuje način na koji ljudi razmišljaju, sanjaju, komuniciraju jedni s drugima, 

grade odnose i stvaraju osjećaj zajedništva. Glavni je čuvar našeg sustava vrijednosti, jer 

izravno prenosi sav naš set simbola, značajki i normi. On je taj prvi oblik komunikacije sa 

svemirom, one prve dječje riječi koje iniciraju verbalni kontakt među ljudima. Tako dobro 

poznavanje svojih jezičnih korijena automatski omogućuje nekome da se lakše identificira sa 

zajednicom oko sebe i da u najduljem smislu drži srcu dobrobit te zajednice. Naša će kultura 

nestati kada i ako nestanu jezici na kojima se ona temelji. To nije tako nevjerojatna 

mogućnost: ako nastavimo današnjim trendovima prilično je vjerojatno da će za 2 generacije 

čakavština više-manje imati status izumrlog jezika, a kad nestane čakavica, nestat će i naša 

domaća hrvatska kultura. Novi status čakavskog doista će širom otvoriti vrata čakavskim 

govornicima da zatraže službeno priznanje jezika tamo gdje on najviše treba biti priznat, tj. 
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zemljama u kojima čakavski živi skoro 1500 godina, a možda i duže. Bila bi doista jako tužna 

i ironična povijesna prekretnica da, nakon što je barem 12-ak dugih stoljeća preživio 

svakakve vrste invazija, zakonskih zabrana i promjena jezičnih moda, čakavski jezik izumre 

upravo u doba prve doista neovisne i slobodne države hrvatskog naroda kojem je on 

materinski jezik. Međunarodno priznanje čakavskog jezika i sljedeći potezi Hrvatske će tako 

sigurno postati važan kulturni čimbenik na europskom putu naše države i same hrvatske 

civilizacije jer se u Europi, već desetljećima, s ljubavlju njeguje lokalne i manjinske jezike, na 

njima se jako efikasno (i unosno) grade jedinstveni regionalni i nacionalni brendovi, a preko 

tih se promiče pravo poštovanje građana prema svojim lokalnim zajednicama. Gremo na 

delo, čakavci!   

  Tihana Mikulčić, voditeljica Odsjeka za socijalnu skrb, zdravstvenu zaštitu, mlade i 

civilno društvo u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, u svom je odgovoru rekla da je 

riječ o lijepoj inicijativi koju će proslijediti školama kao prijedlog za realizaciju u okviru 

svojih postojećih programa zavičajne nastave. Podsjetila je da Grad Poreč-Parenzo itekako 

njeguje zavičajnu kulturnu baštinu u koju spada i čakavski jezik, od vrtića pa do srednje škole. 

Rekla je da će se prijedlog razmotriti i u okviru budućih programa i projekata organizacija 

civilnog društva kojima je cilj očuvanje kulturno-povijesne baštine i uvrstit će ga među 

prioritetna područja za naredno razdoblje za financiranje. Zaključila je da su na tom području 

najaktivnije ustanove u kulturi koje će sigurno dati značajan doprinos toj inicijativi. 

5. Vijećnik Andrea Crevato uputio je sljedeću inicijativu Gradu Poreču-Parenzo: 

Dakle moja inicijativa ima za cilj ponovno pripisati važno ime skladatelja Giuseppea 

Verdija našem gradskom kazalištu. Glavni razlog je vezan uz činjenicu da nam je povijest u 

nasljeđe ostavila veličanstvenu zgradu neizmjerne ljepote, smještenu u samom srcu grada te 

smatram da jedan važan objekt, poput ovog, ima pravo ponovno dobiti svoj izvorni naziv, 

kako su tada odlučili gradski vijećnici Poreča. Vjerujem da je dužnost svakoga od nas također 

poštovati volju onih koji su nam prethodili, to znači ne brisati povijest, nego ju uvijek 

vrednovati i cijeniti. Uvjeren sam da svi poznaju lik Giuseppe Verdija kao vrlo značajnog 

glazbenika, univerzalno priznatog, kao jednog o najvećih opernih skladatelja svih vremena. 

Njegova su djela i danas među najpoznatijima, izvođena u kazalištima diljem svijeta. 

Posebice mogu spomenuti Aidu, Nabucca i tzv. ,,Verdijevu trijadu“: Rigoletto, Il Trovatore i 

La traviata. Želim samo ukratko naglasiti da je porečko kazalište otvorilo svoja vrata 10. 

prosinca 1887. godine pod nazivom Teatro comunale, dakle Općinsko kazalište, a 15. 

studenog 1901. godine, točno mjesec i pol dana nakon smrti Giuseppea Verdija, odlukom 

tadašnjeg Općinskog vijeća Grada Poreča preimenovano u Teatro comunale Giuseppe Verdi 

Parenzo te će ovo ime nositi sve do kraja drugog svjetskoga rata. Kazalište Verdi izgrađeno 

je prema projektu poznatog tršćanskog arhitekta Dominika Pulhgera, rođenog 1837. godine u  

Muggi (prvi obalni grad Istre), a umro u Trstu 1917. godine. Domeniko Pulgher bio je 

arhitekt koji je djelovao u drugoj polovici 19. stoljeća u Trstu i u Istri gdje je 70-ih i 80-ih 

godina dokumentiran među članovima Društva inženjera i arhitekata, usavršavao se na 

Likovnoj akademiji u Veneciji i dugi niz godina živio u Carigradu, gdje je projektirao i gradio 

razne vjerske građevine i palače. Tijekom 1910. godine, kazalište u Poreču je nakratko 

zatvoreno zbog preuređenja koje je vodio općinski tehničar Bernardino Fabro. Ponovno je 

otvoreno 19. studenog 1910. godine, a prilikom ponovnog otvaranja, Općinsko je vijeće tada 

imenovalo kazališnu upravu (Direzione Teatrale) koju su činili Porečani: Angelo Danelon, 

Giuseppe Antunovich i Lino Crast. Nakon toga, u nekoliko navrata, porečko kazalište je 

dotjerivano i nadograđivano, restaurirano i instalacijski rekonstruirano. Većih intervencija 

na zgradi nije bilo sve do 2006. godine kada je objekt u potpunosti restauriran. Na kraju bih 

želio istaknuti koliko je za naš grad važno da se vrati ime Giuseppea Verdija, skladatelja koji 
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je priznat u cijelom svijetu te vjerujem da ćemo time dati daljnji sjaj našem kazalištu, kako to 

i zaslužuje i kako su to odlučili oni koji su nam prethodili. 

6. Vijećnica Karla Žužić je u svom obraćanju naglasila da je na web stranicama  

Grada Poreča-Parenzo objavljena anketa za građane o oblicima rješavanja stambenog pitanja 

stoga se zahvalila u ime kluba IDS-a, vijećnika IDS-a i svoje osobno ime što je Grad 

prepoznao njihovu inicijativu za rješavanje stambenog pitanja građana te što je anketa, već 

nekoliko dana, aktivna u javnosti. Sukladno tome, zanimalo ju je kakav je odaziv te postoje li 

već sada neki od privremenih pokazatelja. Anketa je aktivna ukupno 15 dana. Od velike je 

važnosti da bude promovirana i pojašnjena svima koji to pitaju. Postavila je i pitanje vezano 

za radove koji su trenutno aktivni na Trgu Marafor, pitala je u kojoj su fazi radovi i kada se 

može očekivati završetak istih. 

 Pojašnjenje na prvo pitanje dala je Tihana Mikulčić i pozvala zainteresirane da 

pristupe i ispune anketu koja je objavljena na web stranicama. Rekla je da je na prošloj 

sjednici Gradskog vijeća pokrenuta inicijativa za provođenje anketa o oblicima rješavanja 

stambenog pitanja građana i mladih obitelji. Grad Poreč je, na svojim mrežnim stranicama 2. 

veljače 2023., objavio anketu koja se provodi do 17. veljače. Radi dobivanja stvarnih 

pokazatelja o potrebama stambenog zbrinjavanja građana, odlučili su se za anketu koja neće 

biti anonimna te se u njoj traže i neki dodatni podaci o statusu onih koji ispunjavaju anketu 

kako bi mogli što bolje, u obradi ankete, odgovoriti na potrebe građana. U samoj anketi 

potrebno je navesti dob, prebivalište, bračni status i radni status. Sukladno prijedlozima iz 

inicijative, u anketi je ponuđeno 5 modela stambenog zbrinjavanja. Do dana održavanja 

sjednice Gradskog vijeća, 320 sugrađana je popunilo tu anketu. Prema prvim pokazateljima, 

najveći iskazani interes za opciju koja nudi dodjelu građevinskog zemljišta za gradnju 

obiteljske kuće, čak 35 % ispitanika se odlučilo za ovu opciju. Za opciju da Grad financira ili 

gradi stanove koje potom, na temelju razrađenih kriterija prednosti daje u višegodišnji zakup 

sa ili bez mogućnosti otkupa, odlučilo se 33 % ispitanika. Za subvenciju kupovine stana 21 %, 

a najmanji iskazani interes je za opcije koje nude sufinanciranje obnove starih objekata koji se 

trenutno ne koriste 7,2 % i sufinanciranje posredovanja naplate stanarine za postojeće stanove 

u privatnom vlasništvu, svega 2,5 %.  

 Odgovor na drugo pitanje dao je Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno planiranje i zaštitu okoliša. Objasnio je da su, kad su počinjali s programom 

rekonstrukcije povijesne jezgre, znali da ih očekuju istraživanja Marafora te su znali da je to 

prostor povijesne jezgre koji zahtijeva bitno veće istražne radove. Na temelju posebnih uvjeta, 

koje je izdao Konzervatorski odjel, istraživanja koja su u tijeku služe da se prikupe podaci 

kako bi se izradila konzervatorska podloga, na temelju koje će se kasnije izraditi projektna 

dokumentacija za uređenje. Radovi su započeli poslije Nove godine i oni će, kako stvari stoje, 

trajati do Uskrsa. Nakon toga će se napraviti privremena rješenja da bi se prostor mogao 

staviti u funkciju tijekom sezone. Taj vremenski period će se iskoristiti za izradu 

konzervatorske podloge kako bi se nastavilo projektiranje ovog dijela. Iako se puno toga 

znalo i unaprijed, na temelju čitavog niza istraživanja koja su rađena posljednjih godina, ipak 

ima nekih iznenađenja, npr. veličina cisterne koja se nalazi u sredini antičkog partera, koja 

datira otprilike iz 15. stoljeća. Vidljivo je da je antički parter najbolje sačuvan po obodu trga. 

Dokumentacija će se nastaviti pripremati nakon Uskrsa, a riječ je o projektu komunalne 

infrastrukture i svim ostalim projektima. Objašnjava da je gradonačelnik već sazvao 

koordinaciju s projektantima. Nakon toga će se znati više detalja, u kojem smjeru će ići 

daljnja istraživanja te kakav će biti dinamički plan svih ostalih radova. 
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TOČKA 4. 

Odluka o dugoročnom zaduživanju Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduživanju Grada Poreča-Parenzo prezentirala je 

Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za financije. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Vijećnik Dalibor Jukopila je, u otvorenoj raspravi, rekao da je iz radnih 

materijala vidljivo kako je predlagatelj odluke Upravni odjel za financije. Zanimalo ga je jesu 

li se, na navedeni prijedlog Odluke, očitovali Odbor za gospodarstvo ili Odbor za proračun i 

financije, kao stalna radna tijela Gradskog vijeća; jesu li Upravnom odjelu dostavljena 

stajališta novih radnih tijela. Rekao je da, koliko mu je poznato, Grad Poreč se, unazad 

nekoliko godina, već zadužio za prvu fazu ovog projekta. Pretpostavio je da plaćanje anuiteta 

još uvijek traje. Pitao je pročelnicu može li usporediti uvjete zaduženja za prvu u odnosu na 

drugu fazu projekta. Isto tako, ponuda za kreditiranje HABOR-a je dostavljena u indikativnoj 

formi. Citirao je što piše u začetku: isključivo indikativne prirode i kao takva ne predstavlja 

obavezu HABOR-a, kao ni konačnu ponudu za ulazak u bilo kakvu transakciju. HABOR 

zadržava pravo na dopunu ili promjenu ponude. Na kraju teksta stoji da ponuda vrijedi 10 

dana od datuma izdavanja. Zanimalo ga je, je li izrečeno ostavlja prostor da kreditor, unatoč 

donesenoj odluci ovog Gradskog vijeća, promijeni sastavnice ponude, a prije samog 

potpisivanja ugovora. Nastavlja da u obrazloženju Odluke stoji kako se ovim zaduživanjem ne 

tereti ukupna godišnja obaveza Grada. Uzimajući u obzir pretpostavljeno uredno stanje javnih 

gradskih financija i benefit ovog projekta, bilo bi dobro znati kolika je ušteda ostvarena u 

razdoblju od implementacije faze 1 do danas. Iz ocjene stanja prijedloga Odluke, vidljivo je 

kako će se spomenutim iznosom osigurati sredstva za financiranje rekonstrukcije dijela 

sustava javne rasvjete, točnije rečeno za 1029 rasvjetnih mjesta. Zanimalo ga je koliki je to 

dio u odnosu na ukupni sustav javne rasvjete na području Grada Poreča-Patrenzo te je za to 

pojašnjenje zamolio pročelnika Marina Poropata. 

Pročelnica Tatjana Matošević odgovorila je da je točno da se prva faza 

modernizacije financirala kroz ESIF program koji je bio namijenjen modernizaciji javne 

rasvjete. Krajem prošle godine dali su zahtjev HBOR-u da se financira i druga faza istog 

programa, međutim sredstva su iskorištena. Sam HABOR im je predložio da uđu u program o 

kojem je pročelnica govorila i temeljem kojeg se iz MPO-a subvencionira kamatna stopa. Ušli 

su u program investicija javnog sektora, redovna kamatna stopa je 0.5%. Poslali su svu 

traženu dokumentaciju radi obrade zahtjeva da bi dobili ovu indikativno ponudu. Indikativna 

ponuda i ovakva procedura je procedura HABOR-a na koju se ne može utjecati. HABOR, 

prije odobravanja kredita, na svom Kreditnom odboru, traži između ostalog i Odluku 

Gradskog vijeća. Pročelnica objašnjava da ponuda je točno indikativna, međutim nema 

razloga da bude drugačija, a ukoliko bi bila drugačija, onda će svakako ponovo doći na 

Gradsko vijeće. 

Pročelnik Marino Poropat je pojasnio da ima podatke i za prošlu investiciju koja je 

provedena unazad par godina te podatak o tome koje su predviđene uštede s ovim projektom kada se 

on bude implementirao i ako se bude implementirala u tom obliku. Što se tiče prijašnjeg projekta, 

rekao je da 2019. godine račun HEP-u i potrošnja energije na godišnjoj razini bila 468 .000,00 

eura, 2020. godine bilo je, ugrubo, 100.000,00 eura manje na godišnjoj razini, 2021.  je bilo 

130.000,00 eura manje, 2022. godine 127.000,00 eura manje. Cijelo se vrijeme referirao na 

2019., prije nego što je taj projekt implementiran, što pokazuje značajne uštede koje su, 

realno, i ondašnjim projektom bile predviđene. Što se tiče trenutnog projekta, predviđena je 
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ušteda sa regulacijom, jer postoji aktivna i pasivna regulacija. S aktivnom regulaciju na 87% 

potrošnje električne energije, na tih 1029 rasvjetnih tijela, odnosno nešto manje od 60.000,00 

eura, na godišnjoj razini, nakon implementacije tih lampi. Dodao je da se radi o 1029 

svjetiljki koje su predviđene: u zoni naselja Vranići i Gulići 165 komada, u zoni naselja 

Bolnica 170, naselja Mate Balota 314 i za zone Novo Naselje, Poreč Jug i Brulo 326 svjetiljki. 

 Vijećnik Dalibor Jukopila je, u svojoj replici, rekao da je iz radnih materijala 

vidljivo kako je predlagatelj ove Odluke Upravni odjel za financije, međutim zanimalo ga je 

jesu li se, na navedeni prijedlog Odluke, očitovali Odbor za gospodarstvo ili, još uputnije, 

Odbor za proračun i financije kao stalna radna tijela ovoga Vijeća te jesu li dostavljena možda 

stajališta ovih radnih tijela. 

 Pročelnica Tatjana Matošević je naknadno odgovorila na prvi dio postavljenog 

pitanja vezano uz Odbor za financije. Prema odluci Gradskog vijeća, ovlast tog Odbora je 

rasprava o proračunu. Odbor se isključivo sastaje i raspravlja, donosi odluke i zaključke 

vezano uz proračunske dokumente, što znači proračun i izmijene i dopune proračuna. Ovakve 

teme nisu teme o kojima raspravlja Odbor za proračun, barem ne prema odluci koju je 

donijelo Gradsko vijeće. 

  Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o dugoročnom 

zaduživanju te je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 14 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) usvojilo  

 

                                                           ODLUKU 

                                 o dugoročnom zaduživanju Grada Poreča-Parenzo 

 

          (Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 5. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi prezentirala je 

Tihana Mikulčić, voditeljica Odsjeka za socijalnu skrb, zdravstvenu zaštitu, mlade i civilno 

društvo u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Vijećnik Dalibor Jukopila je rekao da je suština ove Odluke u usklađivanju s novim 

Zakonom o socijalnoj skrbi. Ovdje spomenuti zakon donesen je u siječnju 2022. godine, 

stupio na snagu 9.veljače 2022. godine, dakle prije pune godine dana, čime su se de facto 

odredbe dotad važećeg zakona stavile van snage. Zamolio je za pojašnjenja iz kojeg se 

razloga čekala puna godina dana za donošenje dotične Odluka o izmjenama i dopunama 

Odluke o socijalnoj skrbi. Rekao je da su, u važećoj Odluci o socijalnoj skrbi Grada Poreča-

Parenzo, u dijelu koji se odnosi na troškove stanovanja, razrađena prava i kriteriji za pokriće 

troška stanovanja, točnije najamnine, komunalne naknade, zajedničke pričuve zgrada i odvoza 

kućnog otpada. Pitao je što se poduzima oko ostvarivanja prava na pokriće troškova grijanja i 

vodnih usluga, odnosno koji su kriteriji za ostvarivanje navedenog prava. 
Tihana Mikulčić je pojasnila da je Grad, u skladu sa zakonom, jer temeljem uputa o 

primjeni zakona i u prijelaznim odredbama, stoji da su svi dužni uskladiti svoje važeće akte u 

roku od godine dana, a Grad je to proveo u roku. Rekla je da, kada se govori o troškovima 

struje, temeljem novoga Zakona o socijalnoj skrbi, pravo na subvenciju troškova struje imaju 
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obitelji i korisnici u socijalnoj potrebi, tj. korisnici minimalne zajamčene naknade ostvaruju 

pravo temeljem važećeg Zakona i sredstava državnog proračuna, odnosno temeljem Odluke 

centra za socijalnu skrb. Kada je riječ o korisnicima socijalnog programa, a koji nisu korisnici 

minimalne zajamčene naknade, oni sigurno mogu koristiti veliku lepezu različitih naknada 

kako bi im se ublažile i neke njihove teške socijalne situacije. Podsjetila je da su, između 

ostaloga, krajem 12. mjeseca prošle godine uveli jedan novi oblik pomoći jer su čekali odluke 

Vlade i nove mjere koje će Vlada uvesti tako da su osmislili i planirali sredstva. 53 obitelji su 

u 12. mjesecu prošle godine dobile jednokratnu naknadu u iznosu od 1.000,00 kn radi 

ublažavanja posljedica povećanja cijena energenata. Pravo na tu naknadu će sigurno ostvariti i 

ove godine jer su sredstva za tu namjenu planirana i u ovoj godini. Rekla je da je cijelu lepezu 

različitih oblika pomoći mogu ostvariti obitelji u socijalnoj potrebi, između ostaloga i za 

troškove stanovanja, kao što su troškovi grijanja itd. Pokušavaju uvijek pronaći neko rješenje 

da izađu u susret potrebitim obiteljima. Zaključila je da su sigurno svi oblici pomoći i 

naknade daleko iznad onog uvjeta propisanoga zakonom. 

Vijećnik Jukopila zahvalio se na odgovorima te rekao da treba podržati svako 

usklađivanje akata sa zakonskom regulativom. Budući da se navodi, u dijelu koji se odnosi na 

sredstva potrebna za realizaciju Odluke, kako će se prema potrebi Proračunom osigurati 

dodatna sredstva, uputio je jednu molbu i to za permanentno usklađivanje izdvojenih 

proračunskih sredstava s potrebama kroz odredbe Odluke o socijalnoj skrbi. Sasvim sigurno, 

će, zbog opće gospodarske situacije na nacionalnoj razini i svih relevantnih 

makroekonomskih pokazatelja, biti povećan pritisak na ovu sastavnicu Proračuna. 

Tihana Mikulčić je dodala još jednu informaciju da je upravo u tijeku donošenje nove 

Odluke o socijalnoj skrbi gdje će sigurno voditi računa i usklađivati se s različitim izazovima 

koji će se javljati u narednom vremenu. Naravno da se Odluka u svakom trenutku preispituje, 

usklađuje i da će se, čak i po donošenju te nove Odluke i ako bude bilo potrebe, donijet 

adekvatne izmjene i dopune. 

 

Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o izmjenama i 

dopunama te je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 14 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) usvojilo  

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

             (Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 6. 

Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe - Centar za zaštitu 

od požara Poreč u 2023. godini 

 

           Prijedlog Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe - Centar 

za zaštitu od požara Poreč u 2023. godini predstavio je Darko Saftić, pročelnik Upravnog 

odjela za opću upravu. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o kriterijima za financiranje, nakon čega je konstatirao da je 
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Gradsko vijeće jednoglasno (sa 14 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 

glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe - Centar za zaštitu od požara Poreč 

u 2023. godini 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

 

Sjednica je završila u 19.15 sati.  

 

 

 

 

Zapisnik izradila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Maja Šimonović Cvitko                                                                         Zoran Rabar 

      

                                                                                                        


